
 
 
 
 

KRAJEVNA SKUPNOST ČEMŠENIK 
Čemšenik 5, 1413   Čemšenik 

tel. 030 219 661 
e-mail: ks@cemsenik.si; www.cemsenik.si 

 
Številka: 19-06/2021 
Datum: 15. 06. 2021 
 
 

Z A P I S N I K 
 
 

8. redne seje članov Sveta KS Čemšenik, dne, 14. junija 2021, ob 19.30 uri,  
 v poslovnih prostorih  Krajevne skupnosti Čemšenik, Čemšenik 5 

 
Prisotni: 
Ana REŽUN, Rado PIRNAT, Martin MATKO, Franci POLC, Tomaž TURNŠEK, Sonja 
STRNIŠNIK. 
Opravičeno odsotni: Polona KOVAČ.    
 
V skladu z 21. členom Statuta Krajevne skupnosti Čemšenik je sejo pričela in vodila 
predsednica sveta KS Čemšenik Ana REŽUN. 
Po uvodnem pozdravu je predsednica predlagala naslednji  
 
DNEVNI RED: 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje Sveta KS, z dne 15. 09. 2020 
2. Finančno in poslovno poročilo za leto 2020 
3. Poročilo o zimski službi 2020/2021 
4. Poročilo o aktivnostih v času epidemije 
5. Dela opravljena na cestah Vrhe-Znojile-Jesenovo 
6. Dogovor glede prireditve Večer na vasi 
7. Dogovor glede prireditve na Čemšeniški planini (ZB) 
8. Pričetek nadaljevanja sanacije farne cerkve 
9. Pobude in vprašanja 

 
 
K 1. točki – Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje Sveta KS, z dne 15. 09. 2020 
 
Ana REŽUN je dala v razpravo zapisnik zadnje seje, ter pozvala člane Sveta KS, da podajo 
pripombe oz. strinjanje z vsebino. Na zapisnik ni bilo pripomb, zato so člani Sveta KS 
SOGLASNO sprejeli 
 
SKLEP št. 1-8/2021 
 
Zapisnik 7. redne seje Sveta KS Čemšenik z dne, 15. 09. 2020, se sprejme v predlagani 
obliki in vsebini. 
 
K 2. točki – Finančno in poslovno poročilo za leto 2020 
 

mailto:ks@cemsenik.si
http://www.cemsenik.si/


Predsednica Sveta KS prebere poslovno poročilo za 2020 in poda finančno poslovanje za 
leto 2020, obe poročili sta priloga zapisniku.  
 
Člani Sveta KS so po razpravi SOGLASNO sprejeli 
 
SKLEP št. 2-8/2021 
 
Finančno poročilo za leto 2020 in poslovno poročilo za 2020, oba poročila se sprejmeta 
v predlagani obliki in vsebini. 
 
 
K 3. točki – Poročilo o zimski službi 2020/2021 
 
Ana Režun: Letošnja zima ni bila huda, vendar bila je dolga. Plužiti in posipati je bilo potrebno 
kar pet mesecev, zato je tudi strošek kar velik, poročilo je priloga zapisniku.   
  
Člani Sveta KS so po razpravi SOGLASNO sprejeli  
   
SKLEP št. 3-8/2021 
 
Poročilo o zimski službi se sprejme v predlagani obliki in vsebini. 
 
 
K 4. točki – Poročilo o aktivnostih v času epidemije 
 
Ana Režun: Od zadnjega našega sestanka je preteklo že več kot pol leta. V tem obdobju smo 
namesto sestankov večkrat komunicirali preko telefon in reševali probleme naših krajanov.  
Asfaltiranje ceste Čemšenik – Razbor II del, izdaja novičk, reševanje problemov z družino v 
šoli, v zimskih mesecih – težave s snegom…, obnovili smo še avtobusno postajo v Ržišah, pri 
avtobusni postaji v Čemšeniku bodo pri ekološkem otoku dodali še zbiralnico za odpadno 
jedilno olje…...   
 
 
K 5. točki – Dela opravljena na cestah Vrhe-Znojile-Jesenovo 
 
Ana Režun: Urejali smo odvodnjavanje v Znojilah pri Kreže Janiju, v Jesenovem pri Bokal 
Jožetu in v Jesenovem pri Turnšek Tomažu. Drenažne cevi smo naročili pri Jerneju d o o, dela  
s strojem je opravil Leopold Režun. Pri vseh  delih so sodelovali tudi sami krajani, finančno in 
fizično, kot s traktorji. 
 
 
K 6. točki – Dogovor glede prireditve Večer na vasi    

Zaradi epidemije, ki še vedno traja, smo pa že zelo blizu dneva prireditve, prireditve tudi letos 
NE bomo organizirali. Organizacijo prireditve bi letos prevzelo Gasilsko društvo ob pomoči 
ostalih društev v Čemšeniku. Gasilsko društvo Čemšenik letos praznuje 90 letnico delovanja. 
Po planu opremljanja je ravno letos na vrsti za novo vozilo za prevoz moštva GD Čemšenik, 
pogodbo za nakup so podpisali v mesecu maju, vendar bo avto zaradi epidemije dobavljiv 
naslednje leto. Zato tudi ne bodo letos organizirali praznovanja obletnice in velike veselice. 
So pa člani gasilskega društva pripravljeni organizirati SAMO Večer na vasi. Vendar zaradi 
omejenega števila obiskovalcev prireditve na igrišču, zaradi vsega, (kontrole cepljenih, 
prebolelih…zahtev NIJZ), ne gremo v organizacijo te prireditve.  

Člani Sveta KS so po razpravi SOGLASNO sprejeli 



SKLEP št. 4-8/2021    

Prireditve, Večer na vasi, letos NE ORGANIZIRAMO. 

K 7. točki – Dogovor glede prireditve na Čemšeniški planini (ZB) 

Tudi pri tej prireditvi ostaja dilema prireditev ja ali prireditev ne. Letos je datum prireditve 1. 
avgust, do takrat je še mesec in pol. Videli bomo kakšna bo situacija, kako se bodo odločili 
glavni organizatorji ZB za vrednote NOB. Če prireditev bo, bomo kot prejšnja leta sodelovali.  

Člani Sveta KS so po razpravi SOGLASNO sprejeli 

SKLEP št. 5-8/2021 

V primeru, da ZB za vrednote NOB organizira 1. avgusta prireditev na Čemšeniški 
planini, bomo sodelovali kot pretekla leta.  

K 8. točki – Pričetek nadaljevanja sanacije farne cerkve 

Cerkev je sedaj v fazi, ko se je injektiranje temeljev pričelo.  Pred pričetkom, je izvajalec del  
ogradil delovišče in onemogočil dostop do šestih grobovi. Grobove so zaščitili pred  
poškodbami, lastnike smo obvestili, da nekaj časa ne bo možen dostop do njihovih grobov. 
Vsi lastniki, so bili novice o nadaljevanju obnove cerkve veseli in niso nasprotovali zaprtju 
dostopa do grobov. Trenutno je prepovedano nadaljevanje z deli, ker je med injektiranje 
odpadal omet. Namestiti bodo morali zaščitno mrežo in kovinsko oporo. Po namestitvi 
zaščite se bodo dela lahko nadaljevala. 

K 9. točki – Pobude in vprašanja 

Pri izgradnji črpališča za vodo pri poslovilni vežici je bila odstranjena kamnita škarpa. Zaradi 
lepšega izgleda se z Občino dogovorimo, da na betonsko steno naredijo oblogo s kamna. (s 
strani župana 100 % obljubljena kamnita obloga)   

Franci P.; na Občini je potrebno zahtevati, da uredijo vse parcele, kjer je bila odvzeta zemlja 
zaradi širjenja in urejanja ceste, da se uredijo odpisi, mnenja je, da je na zemljiščih ob cesti 
proti Prvinam veliko nerešenega.  

Ana R.; cesta od g. Sašota proti Jesenovem se po novem imenuje Knezova ulica. Na njej 
bomo v kratkem uredili odvodnjavanje. V bližnji prihodnosti računamo na asfalt. 

Na parkirišču nad šolo so pred kratkim namestili kontejner namenjen projektu RUNE, svetniki 
so mnenja, da bo kontejnerju potrebno dodati lepši izgled, da se bo bolj ujel z okolico.       

 

 

Seja je bila zaključena ob 21.30 uri. 
        Predsednica Sveta KS Čemšenik 
 
                     Ana REŽUN 
Zapisnik pisala: Stanka Polc     
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
     
 
 


